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Zaključeni delegatski mandat je sicer kratko obdobje, pomeni pa
velik korak v podružbljanju našega političnega sistema. Množice dele-
gatov iz združenega dela in KS ter delegati druibenopolitičnih organi-
zacij, ki so bili vključeni v skupščine družbenopolitičnih skupnosti in
samoupravnih interesnih skupnosti, so utrdili prvo brazdo v razvoju
delegatskega sistema, ki je izraz in pogoj nadaljnjega razvoja sociali-
stičnega samoupravljanja. Pomembno je, da smo v praksi preverili. kar
smo leta 1974 zapisali v ustavo in druge dokumente o razvoju naše
družbe.

Preverili in potrdili smo pravilnost smeri razvoja naše socialistične
samoupravne demokracije. Potrjevale so to vse analize, najbolj nepo-
sredno in živl jenjsko pa so to letos potrdili delovni ljudje in občani sami
z množično in aktivno udeležbo v predvolilnih in volilnih opravilih.

Težo graditve delegatskega sistema v prvem mandatu so nedvomno
nosile družbenopolitične organizacije in delegati, ki so od skupščine do
skupščine odkrivali delegatsko vsebino dela in čistili svoj delegatski
odnos do miselnosti in vplivov, ki so se nehote — pa včasih ponekod
tudi hote — dedovali ali pa porajali v tem obdobju. Prav delegatom in
številnim aktivistom socialistične zveze v KS in sindikalnim aktivistom
v delovnih skupnostih moramo biti danes hvaležni za izjemne rezultate
prvega delegatskega mandata.

Mnogo jih je bilo ponovno izvoljenih in so se že vključili v skupščin-
sko delo drugega deiegatskega mandata. Ti bodo v drugem mandatu
stebri pri utrjevanju delegatskih poti na področjih, ki jih nam v prvem
mandatu še ni uspelo razviti v zadovoljivi meri. Tu misiim ptedvsem na
občinske samoupravne interesne skupnosti in na vse delegatove poti od
občine do družbenopolitičnih skupnosti Ljubljane ter republike.

Začeli smo torej dobro, nadaljevati pa moramo še bolje!


